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Mødeleder  
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Afbud til 

Rikke Fræhr Piihl 

Deltagere:    
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Jan Høgh Pedersen, Karin Stoltenberg, Rikke 

Fræhr Piihl, Jacob Søndergaard. 

Lars Bjarne Andersen, Jan Hjorth, Christina 

Wittrock 

Elevrepræsentanter: Jakob Petersen og 

Rasmus Pagh 

   

    

Bemærkninger 

Fraværende: Christina Wittrock, Jacob Bøgh, Jan Høgh Pedersen, Karin Stoltenberg, Jacob Kuhn 

Referent: Jan Hjorth 

Dagsorden 

 

1 Opfølgning og godkendelse af referat  
Punkter til evt. 
Relevanschecker 
5 min 

 

- 

2 Nyt fra elevrådet 
Vi fik 27.000 i sponsorpenge i 2017.  
Elevrådet har forslag til, hvad pengene skal 
bruges til på vores udearealer.  
 

Elevrådet ønsker nyt indkøbt. 

Bilag vedlagt referatet. 

Punktet påsættes næste 

skolebestyrelsesmøde d. 24 april, som 

beslutningspunkt. 

3 Nyt fra formand og skolebestyrelsen 
Info om tilbagemelding fra 
Skolebestyrelsesformanden om 
henvendelsen til BUU med henblik på at få 

Orientering fra formanden. 

Punktet vedr. ressourcestærke elever er på 

børne- uddannelsesudvalgets næste møde. 



 

 

 

— 

Side 2 

afklaring på, hvorledes BUU finder Harte 
Skole særligt udfordret. 
 
Information fra brugernævnsmøde 
 

Skolebestyrelsen er opmærksom på det 

kommende referat fra udvalgets møde. 

 

Christian Haugh fratræder og dermed skal 

der udpeges ny repræsentant. 

Der er endnu ikke udpeget repræsentant fra 

Uddannelsesudvalget i forhold til tilknytning til 

Harte Skoles skolebestyrelse. 

 

Formanden orienterede fra 

brugernævnsmødet. 

 

I forbindelse med ”den åbne skole” er det en 

mulighed at etablere bilaterale aftaler med 

private virksomheder udenom relations 

netværket. 

 

Punkt til kommende møde under ny 

skoleledelse: ”Skolens lokale beskrivelse af 

arbejdet med ”den åbne Skole” 

4 Nyt fra skolen 

Skoleårets planlægning 

 

- Ressourcer tildelt til kommende 
skoleår.  

- Der er workshop på torsdag i forhold 
til tildelingen. 

- Der har været opslag i personalerum 
og der er indkommet en række 
forslag til særlige måder at tænke 
ressourcefordeling. Disse medtages i 
arbejdet. 

- TR og ledelse arbejder tæt sammen i 
forhold til ressourceberegning og 
planlægning. 

- Der er ansøgt ind i puljen ”fremtidens 
Skole”. Vi har ikke modtaget svar 
endnu. 

- Vi får ekstern bistand med tastning i 
de administrative systemer. 

- Der er ekstern bistand i forhold til 
planlægning af SFO tidsfordeling. 

5 Skolebestyrelsesvalg 

Status 

 

- Der er udsendt information fra 

Skolebestyrelsen. 

- Der udsendes information fra 

skolechefen inden påskeferien. 

- Møde er d. 4. april 

- Forslag til mødetid kl. 19.00. 

Invitation til forældrene inden 



 

 

 

— 

Side 3 

påskeferien. Der oprettes 

arrangement på skolens FB  

- Der var møde for forældrene i den 

nye GLO. Her var skolebestyrelsen 

på punkt. 

6 Principper 
Hvilke principper skal vi starte op med i 
dette år? 

 

- Det er valgt at principgennemgang er 

udsat indtil tilgang af ny skoleleder 

7 Budget 2018 
Til godkendelse. 
Eneste bemærkning fra MED-udvalget var 
et ønske om, at vi de næste år forsøger at 
opprioritere vores udearealer. 

 

- Gennemgået.  

- Godkendt 

 

8 Evt. - 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


